
   
 

О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т -   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т    С И Л И С Т Р А 

              7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 

 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 09 
от 27.04.2012 г. 

 
        Днес 27.04.2012 година от 14:00 часа в ритуалната зала на Община Алфатар се 

проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар.        
        На заседанието присъстваха: 11 общински съветници:- Г-жа Златка Питакова, 

Живка Великов, Ивелина Миткова,  Нели Маринова, Марин Пейчинов, Радка Желева , 

Росица Иванова, Хюлия Мехмедалиева, Янка Господинова и Селятин Исмаилов.За сега 

г-н Петър Иванов отсъства. 
        От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка Узунска – 

кмет на Община, Петко Добрев – зам.кмет,  Стефка Жекова – секретар на община, 

Павлина Друмева- директор на дирекция „ОА”, Иван Енчев – директор на дирекция 

„СА” ; Радка Илиева- ст.специалист „Култура, обредни дейности и спорт” , кметове на 

кметства и кметски наместничества от общината. 

Гости на заседанието: Марчо Узунски, Минчо Момчев, Иван Стайков, Ал.Тодоров, 

Иван Василков, К. Йонков, Неда Иванова, Росица Мирчева -счетоводител ЦДГ 

Алфатар. 

             Председателят  на общинския съвет – Златка Питакова  откри заседанието: 

Уважаеми колеги, Уважаема госпожо Узунска, уважаеми гости, 

откривам днешното заседание на Общински съвет – Алфатар на основание чл.27, 

ал.2, от ЗМСМА 

Всички имат раздадени материали и дневен ред за днешното заседание.На заседанията 

на комисиите получихме допълнително две докладни които решихме ,че ще бъдат осма 

и девета точки. 

      Има внесена днес допълнително докладна от Янка Господинова. Вие ще решите 

дали да се включи.      Въпроси, забележки относно дневния ред.? 

Я. Господинова: По повод на допълнително внесените докладни, на предходното 

заседание беше направено предложение от П.Иванов да се допълват в дневния ред по 

реда на тяхното постъпване. 

Който е съгласен с направеното предложение  за промяна на дневния ред   моля да 

гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 10  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов отсъства 



5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

Зачитам новия дневен ред: 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

1.Докладна записка относно:Приемане на Програма за развитие на читалищната 

дейност в Община Алфатар през 2012 год. 

                                    Докладва: кмета на Община Алфатар 

2. Докладна записка относно:Приемане на Програма за отбелязване на месец Май за 

„Месец на българския спорт” в Община Алфатар - 2012 год. 

                                   Докладва: кмета на Община Алфатар 

3. Докладна записка относно: Одобряване на извършените разходи за командировки в 

страната на Председателя на ОбС  за първото тримесечие на 2012 год..  

                                    Докладва: Павлина Друмева 

4. Докладна записка относно: Одобряване на извършените разходи за командировки в 

страната на Кмета на Община Алфатар  за първото тримесечие на 2012 год..  

                                    Докладва: Павлина Друмева 

5. Докладна записка относно: Участие на Община Алфатар в сдружение с нестопанска 

цел. 

                                     Докладва: кмета на Община Алфатар 

6 Докладна записка относно: Приемане на Правилник за дейността на Общинските 

предприятия в Община Алфатар.  

                                      Докладва: кмета на Община Алфатар 

7. Докладна записка относно: Учредяване право на ползване на земеделски имот –

общинска собственост за устройване на постоянен пчелин. 

                                      Докладва: кмета на Община Алфатар 

8. Докладна записка относно: Предоставяне на безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка имот публична общинска собственост за 

осъществяване на читалищна дейност. 

                                       Докладва: кмета на Община Алфатар 



9. Докладна записка относно: Искане съгласие на Община Алфатар да кандидатства 

пред ФОНД „СОЦИАЛНА ЗАКРИЛА” с проект „Подмяна на нафтов котел в Дом за 

стари хора гр.Алфатар” 

                                        Докладва: кмета на Община Алфатар 

10. Докладна записка относно : Преобразуване на Кризисен център- Алфатар в Център 

за настаняване на деца от семеен тип. 

                                          Докладва:Я.Господинова- председател на комисията за                                                

социални дейности при ОбС Алфатар 

11.Заявления. Жалби. Въпроси и др. 

   11.1. Писмо  до ОбС от директора на ЦДГ „Щастливо детство” 

   11.2. Отговор от кмета на Община Алфатар на Заявление с вх.№ 963/7.11.2011г. на  

Неда Петрова Иванова 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА:  Приемане на Програма за развитие на читалищната 

дейност в Община Алфатар през 2012 год. 

З.Питакова: Давам думата на председателя на ПК г-жа Р.Иванова: Искам да попитам 

каква е тематиката на честването на Владимир Мусаков. 

Р.Илиева: честването на Владимир Мусаков влезе в областната програма заедно с 

честването на 100г. от Балканската война. 

Н.Маринова: Какво честваме? Рождение или „смъртта” , защото следва „панахида”. Да 

се направи съответната корекция. 

Ж. Великова: Корекцията за събора на с.Алеково направена ли е? 

Р.Илиева: Ще бъде събор „Алеково пее”. За да стане национален е необходимо да се 

направят необходимите процедури до Министерството на културата, с които също 

лично се ангажирам. 

З.Питакова: Други въпроси? г-н Тодоров: Искам да попитам, защо не присъства тук 

нито един представител на читалищата. Това е безотговорно отношение на хората, 

които ръководят читалищата. Трябва да присъстват и да се обсъди пряката им дейност. 

З. Питакова: Поканени са всички,имат материали , ще им бъде потърсена отговорност 

за днешното отсъствие. 

Й. Узунска: Програмата е утвърдена на база на предложенията на читалищните дейци. 

              Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл. 21, ал.1 т. 12 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното 

 



РЕШЕНИЕ  № 060 

1. Приема Годишна програма за развитие на читалищната дейност в община 

Алфатар за 2012г. 

2. Упълномощава Кмета на общината да сключи /поименни/ договори с 

читалищата за финансово обезпечаване на Програмата за развитие на 

читалищата дейност през 2012г. 

3. Задължаваме осемте читалища, намиращи се на територията на община Алфатар 

да работят през 2012г. по годишната програма за развитие на читалищната 

дейност в община Алфатар. 

4. Контрол по изпълнение на настоящото решение възлага на Постоянната комисия 

по „Култура, образование, младежки дейности и спорт” към Общински съвет – 

Алфатар. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 10 против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов отсъства 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ВТОРА ТОЧКА: Приемане на Програма за отбелязване на месец Май за „Месец на 

българския спорт” в Община Алфатар - 2012 год. 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска: Беше коментирано на ПК. Включихме 

общински съветници, като отговорници на спортните прояви. 

Беше предложено да се обедини мероприятието за „Вело похода” с идентично  

организирано от Н.Колев. Все още не е постигнат резултат. 

Р. Желева: Какво се има в предвид в малките населени места като „Забавно 

развлекателни игри”? 

Ана Йосифова: Аз искам да споделя за мероприятията които се провеждат в с.Бистра: - 

Турнир на малки вратички се провежда почти всеки месец; - Състезание с велосипеди; -

Правим поход до местност „Божурите”, на който се провеждат игри с топка, 

състезания, конкурси „мини мис”. Добре е, че ще се включат и общински съветници в 

програмата. 

 Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 



На основание чл. 21, ал.1 т. 12 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ  № 061 

1. Приема Програма за отбелязване на месец Май за „Месец на българския спорт” 

в община Алфатар - 2012 година. 

      З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 10 против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов отсъства 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ТРЕТА: Одобряване на извършените разходи за командировки в страната 

на Председателя на ОбС  за първото тримесечие на 2012 год.  

З.Питакова: Давам думата на председателя на ПК Н. Маринова: Абсолютно рутинна. 

Изготвена е на база на Наредба за командировките. На ПК  председателя даде подробни 

разяснения за естеството на командировките. Предлагам да се приеме. 

З.Питакова: Други въпроси? 

Ал. Тодоров: Може ли г-жа Друмева да внася докладна до ОбС? 

Н.Маринова: Абсолютно законосъобразно е, тъй като финансовите документи 

постъпват при нея. 

З.Питакова: П.Друмева да отговори. 

П.Друмева: Няма как кмета сам да внася докладна за извършените командировки и 

респективно на председателя на ОбС. Конкретно ще проверя и ще Ви отговоря. 

Ив.Стайков: Така са взимани решения и в предходния ОбС и не са върнати от 

Областния управител. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл. 21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за 

командировките в страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното 

 



РЕШЕНИЕ  № 062 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от Председателят на 

Общински съвет Алфатар- г-жа Златка Питакова за първото тримесечие на 2012г. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 10 против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов отсъства 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ЧЕТВЪРТА ТОЧКА: Одобряване на извършените разходи за командировки в 

страната на Кмета на Община Алфатар  за първото тримесечие на 2012 год. 

З.Питакова: Давам думата на председателя на ПК г-жа Н.Маринова: За законодателния 

орган е важно дали извършените командировки са законосъобразни и целесъобразни. 

Техническото оформление на докладната не е от такова значение. Няма нарушения по 

извършените командировки. Предлагам да се приемат. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл. 21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за 

командировките в страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното 

РЕШЕНИЕ  № 063 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от Кмета на Община 

Алфатар- г-жа Й. Узунска за първото тримесечие на 2012г. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 10 против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов отсъства 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 



11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви, колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ПЕТ: Участие на Община Алфатар в сдружение с нестопанска цел. 

З.Питакова: Давам думата на кмета Й. Узунска: Докладната записка е свързана с 

местните избори и промяна на ръководните органи. В тази връзка е необходимо да се 

промени представителя на община Алфатар процедурно. 

г-жа З. Питакова: Други въпроси.Колеги иска ли някой да вземе думата? Няма. Зачитам 

предложеното  решение 

На основание чл. 21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ  № 064 

1. Отменя решение №20 от протокол №4 от заседание на ОбС-Алфатар проведено 

на 25.02.2004г. 

2. Упълномощава Кмета на община Алфатар Йорданка Радева Узунска да я 

представлява и участва в Сдружение с нестопанска цел в обществена полза по 

смисъла на ЗЮЛНЦ и правото да гласува при вземане на решения, като я 

определя за представител на община Алфатар в него. 

3. При невъзможност на г-жа Узунска да участва в непосредствената дейност на 

сдружението, за представител на община Алфатар в него се определя Петко 

Драганов Добрев- заместник кмет на община Алфатар. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 10 против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов отсъства 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

Колеги ,г-н Петър Иванов дойде, да си заеме мястото и да продължим. 

- Благодаря Ви, колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ШЕСТ: Приемане на Правилник за дейността на Общинските 

предприятия в Община Алфатар.  



З.Питакова: Давам думата на кмета Й. Узунска: Във връзка с изпълнението на 

общинските дейности и управлението на общинското имущество. Програмата, ще 

стартира с проекта „Обществена пералня”. Финансовия ресурс ще бъде отначало от 

оперативната програма. Целта е да бъде намалена безработицата в общината. Според 

нас това изисква разкриването на общинско предприятие. На постоянната комисия се 

прокара идеята да се формира Търговско дружество с общинско участие 51%. В този 

случай общината няма да е второстепенен разпоредител. 

Р.Желева: Аз предполагам, че този Правилник е съгласуван с юриста на общината. 

Моето мнение е, че е по-добре да се започне с общинско предприятие. 

Я.Господинова: Попитах каква връзка има общинското предприятие с разкриването на 

нови работни места, тъй като с обществената пералня ще има работни места. Не е лошо 

да има Търговско предприятие, защото ще се ръководи от орган различен от кмета и ще 

може да се контролира също и от Общинския съвет. 

П.Добрев: Закона за общинската собственост дава възможност за разкриване на 

общинско предприятие и за други дейности, които да се включат. 

Освен обществената пералня, управлението на горския фонд, които трябва да се 

изведат извън общинската администрация. 

Правилника е общия принцип, на база на който може да се включат дейности. 

З.Питакова: Други въпроси,мнения? 

Ал.Тодоров: г-да съветници този въпрос е костелив орех. Този въпрос да не се решава 

ако може година занапред. За мен нещата са преплетени и неясни. 

За обществената пералня се чуват лоши неща- обяснете ги? 

Не мога да приема, че Обществената пералня е основание за създаване на Общинско 

предприятие. 

Н.Маринова: Относно Правилника чл.3 са споменати дейностите. Моето мнение е да се 

проучат чужди практики, да се поучим. Също моето мнение е да  подкрепим 

общинската администрация и да приемем Правилника. Докладната е за приемане на 

Правилника. 

С.Исмаилов: Предлагам втора точка от решението /Задължава кмета в тримесечен срок 

да внесе предложения за създаване на общински предприятия и да сключи договор за 

ползване/ да отпадне. 

Р. Иванова: Предполагам, че вносителите са преценили, че срока е три месеца. 

Я.Господинова: Да се проучат практиките  и опита на други общини. На семинара, на 

който присъствах във Варна се каза- „ако имате доверие на кмета на общината, го 

подкрепете в създаването на общинско предприятие”. 

На този етап, аз не мога да имам доверие  и да подкрепя управлението. 



П.Добрев: Отклонихте темата от Докладната: Правилник за дейността на общинските 

предприятия в Община Алфатар. Това е принципната възможност, с която може да се 

създават много общински предприятия. 

З.Питакова : Други въпроси? 

М.Пейчинов: Предлагам почивка. 

З.Питакова: Приема се 10 мин. почивка. 

С.Исмаилов: Оттеглям предложението си – „да отпадне т.2 от решението”. 

Р.Желева: Ако има притеснение от страна на общинските съветници да се изяснят, но 

ако искаме нещо да  се случва в общината следва  да приемем правилника. 

З.Питакова: Г-жо Желева, говорите така , като че ли сте сигурна,че ще се случат 

нещата. 

Р.Желева: Предлагам да приемем правилника и т.1 от решението. 

Я.Господинова: Ако искаме в бъдеще да създадем такова общинско предприятие, 

тогава ще гласуваме Правилника. 

З.Питакова: Да гласуваме предложението на г-жа Р. Желева -да се гласува Правилника, 

без т.2. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 5 против –6   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „против” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „против” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „против” 8. Янка Господинова „против” 

9. Живка Великова „против” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „против”    

 

Предложението не се приема. 

Да гласуваме предложението по докладната записка.Зачитам предложеното 

решение: 

На основание чл.21,ал.2 от ЗМСМА предлагам Общински съвет да вземе следните: 

РЕШЕНИЕ №065  

1.Прима Правилник за дейността на общинските предприятия в община Алфатар. 

2.Задължава кмета на община Алфатар в тримесечен срок да внесе предложения за 

създаване на общински предприятия и да сключи договор за ползване. 



 

Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 5 против –6   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „против” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „против” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „против” 8. Янка Господинова „против” 

9. Живка Великова „против” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „против”    

 

Решението не се приема . 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКАСЕДЕМ: Учредяване право на ползване на земеделски имот –общинска 

собственост за устройване на постоянен пчелин. 

З.Питакова: Давам думата на кмета Й. Узунска: Подадено е заявление от К.Йонков, за 

обособяване на место за пчелин.Не отговаряше на условията. Към момента той се е 

регистрирал като пчелар. 

З.Питакова: Има ли нужното отстояние между другите производители и 

производителите на био-мед. 

Й.Узунска: С биологично пчеларство се занимава само М.Йонков. До него има 

необходимото отстояние, но проверка не е направена. 

Я.Господинова: От тази докладна разбирам, че въпросният господин се е самонастанил. 

Предлагам да се наложи административно наказание, да се начисли наем, разходите не 

смятам да са за сметка на общината. Записано е, че са в местността „Трите локви” 

Р.Желева: Нормативно няма как да се вземе наем, без договор за наем. 

И.Енчев: В докладната не пише, че се е самонастанил и не изисква техническите 

дейности да са за сметка на общината.Следва да се произнесете по 

законосъобразността. 

П.Иванов: Да дадем възможност на г-н Йовчев в тези трудни времена да се препитава. 

Н.Маринова: Не спираме г-н Йовчев да отглежда пчели. Въпроса към г-н Енчев е дали 

по наредба техническите дейности са за сметка на общината. 

Ив.Енчев: Обекта следва да се предаде във вид, който да съществува. 

С.Исмаилов: Да дадем думата на заявителя. 



К.Йовчев: Пчелите от 2г. са в тази местност. Сега искам да са по-наляво и да си плащам 

наем законно. 

г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

              На основание чл.21,ал. 1,т.8 от ЗМСМА, и във връзка с чл.11,ал.1 от Закона за 

Пчеларството предлагам Общинския съвет да вземе следните 

 

РЕШЕНИЕ  № 066 

1. Учредява на Кольо Йовчев Николов, жител на гр.Алфатар,ул. „Илия Блъсков” № 

14, възмездно право на ползване на част от поземлен имот –№200026 в местност 

„Пясъка могилите” в землището на гр.Алфатар, в размер на 1,000(един) дка. за 

устройване на постоянен пчелин за срок от 10 години.  

2. Размерът на годишния наем се определя съгласно чл.30, ал.1 т.8 от Наредба за 

определяне и администриране на местните такси и цени на услугите на 

територията на община Алфатар, приета с Решение № 46/18.03.2008 г. на 

Общински съвет – Алфатар. 

3. Задължава кмета на община Алфатар да определи местонахождението на място 

за устройване на постоянен пчелин в поземлен имот с идентификатор 

00415.188.12 и обособяването му като отделен поземлен имот- като разходите да 

са за сметка на общината. 

4. Задължава кмета на община Алфатар сключи договор за ползване. 

 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 11 против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ОСЕМ: Предоставяне на безвъзмездно управление на юридически лица на 

бюджетна издръжка имот публична общинска собственост за осъществяване на 

читалищна дейност. 

З.Питакова: Давам думата на кмета Й. Узунска: Постъпило е заявление от кмета на 

с.Алеково Ив. Захариев. Стана ясно, че още през 1997г. Областния управител на гр.Русе 

е издал Заповед, с която да се даде възможност да се сключват такива договори. 



Общината своевременно е задвижила всички процедури. Изготвен е нов Акт за 

общинска собственост.Споменат е срока на договора. 

г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл. 21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.12, ал.2, ал.3 от ЗОС и чл.15 

„Б” , ал.1 от НРПУРОИ приета от ОбС Алфатар, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ  № 067 

1. Предоставя, безвъзмездно за управление на Сдружение с нестопанска цел 

„НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ ПРОБУДА – 1910”, регистрирано в Силистренски 

окръжен съд с Решение №14 от 07.04.2011г. имот публична общинска 

собственост: Читалище – двуетажна масивна сграда с РЗП от 514,70 кв.м. с 

разпределение както следва: киносалон, 2 стаи, коридор, библиотека, читалня и 

кино кабина, намираща се в с.Алеково, общ.Алфатар, ул.”Ал.Константинов” 45; 

2. Предоставя за безвъзмездно управление имота за срок от 10 /десет/ години с 

предназначение за осъществяване на читалищна дейност; 

3. Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, да сключи договор и 

предаде имота. 

З. Питакова: Колеги, който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 11 против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Решението се приема.Преминаваме към  

ТОЧКА ДЕВЕТ: Искане съгласие на Община Алфатар да кандидатства пред 

ФОНД „СОЦИАЛНА ЗАКРИЛА” с проект „Подмяна на нафтов котел в Дом за 

стари хора гр.Алфатар” 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Ж.Великова: Аз искам по-подробна стойностна 

сметка. 

Й.Узунска: Общата стойност е 23700 лв.Съфинансирането от партньора е 10%. 



Я.Господинова: На какъв принцип са избрани доставчиците. 

Д.Енчев: Няма избрани доставчици. Взети са средни цени с консултанти. 

Я.Господинова: Защо не са заложени в капиталовите разходи  средства, след като е 

толкова спешно. 

Й. Узунска: Имаше заложени 10000 лв., но са пренасочени. Отговора е, че ако не се 

намерят други програми, ще се заложи през второто шестмесечие. 

Р.Желева: Да се възползваме от тази възможност.Имаме добри позиции. Да подкрепим 

това предложение. 

г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА ОбС да вземе следното  

РЕШЕНИЕ  № 068 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства пред ФОНД „СОЦИАЛНА 

ЗАКРИЛА” с проект „Подмяна на нафтов котел в Дом за стари хора гр.Алфатар”. 

2. Средствата за съфинансиране да бъдат предоставени от бюджета на партньора 

„Дом за стари хора”  гр.Алфатар, Община Алфатар. 

3.  

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 9  против – 2   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „Против” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „Против” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

Забележка:Г-н Областен управител ,считам,че гласа на г-жа Нели Маринова в 

това решение за невалиден ,тъй като заеманата от нея длъжност – Директор на 

дом за стари хора е в противоречие със закона за Предотвратяване и разкриване на 

конфликт на интереси. 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ДЕСЕТ: Преобразуване на Кризисен център- Алфатар в Център за 

настаняване на деца от семеен тип. 

З.Питакова: Давам думата на вносителя на докладната г-жа Я.Господинова 

Зачитам докладната: 

„Ежедневните проблеми във вече открития кризисен център за деца, породени от 

недобре създадената организация на работа от ръководителя на КЦ, не 



осъществяването на вътрешен контрол, върху качеството на предоставената социална 

услуга, не пълноценната ангажираност на свободното време на децата- потребители на 

тази услуга и липсата на ежедневна психологическа подкрепа съобразно техните 

потребности водят до допускане на постоянни инциденти. Същите застрашават 

здравето и живота на настанените деца”. 

Инцидентите се укриват от общинските съветници. Предлагам преобразуване на 

кризисния център. Най-добре е да бъде преобразуван в център за деца от семеен тип. 

Ще бъдем по-полезни в предоставянето на тази услуга. 

Разрешават на децата да пушат цигари, непрекъснато бягат деца, непрекъснато има 

проблеми. 

Р.Желева: Изразила съм становище и преди. В докладната не са посочени проблемите. 

Реши се да засилим контрола и организацията, което беше възложена на общинската 

администрация. По-добре е да разкрием нова услуга, а не да преобразуваме действаща. 

З.Питакова: През всичките тези години, защо не се подобри организацията и контрола? 

Р.Желева: и за другия тип услуга не мисля, че няма да има проблеми. 

Я.Господинова: Не мисля, че е необходимо да харчим държавни пари за услуги, които 

не можем да осъществим. 

Ив.Стайков: С тази постъпка ние бягаме от проблема- затова е кризисен център. Няма 

становище от специалисти. Не е необходимо да се пристъпва към такива радикални 

мерки. 

Н.Маринова: Няма да се спирам за качеството на услугите. За мен тази докладна да е 

подплатена от протоколи на инспекторати. Ако има проблем с човешкия ресурс, който 

управлява да се вземат съответните мерки.  

Има един кризисен център в страната, който е преобразуван, но нашият център като 

битова среда не отговаря. За инвалиди също не отговаря, за възрастни -персонала е 1,5 

бр. Не съм убедена, че може да бъде преобразуван. Да задължим общината , да се 

включат психолози. 

Я.Господинова: Според мен няма да има проблем да се преобразува.Защо тази сутрин 

пак при г-н Добрев са обсъждани проблеми в „Кризисния център”? 

З.Питакова: От месец го обсъждаме, но до сега не са взети никакви  мерки и няма 

никакво подобрение, напротив , проблемите се задълбочават. 

Р.Иванова: За да вземем такова решение трябва да изслушаме и другата страна, също да 

видим какво сме помогнали. 

П.Добрев: През изминалия месец – да има проблеми, но през последния месец нещата 

се манипулират. Нашето мнение, е че децата които са настанени не са за там. Същото 

може да се получи и след преобразуването.Не съм съгласен с упреците към персонала и 



дейността на общинската администрация. Има неща, които трябва да бъдат погледнати, 

да предприемем мерки за разкриването на нови услуги. 

В предложението за решение в ал.2 няма т.2 и 3. 

Й.Узунска: Многократно са обсъждани проблемите в кризисния център. Проблемите 

произтичат от това, че няма методика за тези центрове. Няма профилираност на децата, 

няма обучение на персонала. Имаше предписание от АПС Варна за видио 

наблюдение.Това е направено – можете да получите сведение за поведението на децата. 

Има недостиг на психолозите. Нашия работи по часово. Ако се преобразува персона ще 

е 1,5бр. 

Имам предложение към общинските съветници – направете график и дежурете 24ч. С 

персонала. Децата са със зависимости. 

П.Иванов: Предлагам преди да пристъпим към преобразуване да не даваме такива лоши 

сигнали към хората, които работят там.След като вече имаме такава услуга. 

Н.Маринова: По стратегията за управление на общината имаме заложено да се разкрие 

Център за деца от семеен тип. 

г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА и чл.36В, ал.1т.1,ал.2,ал.3 т.1 от 

Правилника за прилагане на Закона за социалното подпомагане, предлагам ОбС- 

Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ  № 069 

1. Промяна на вида /преобразуване/ на социалната услуга Кризисен център в 

ЦНСТ за деца от 5 до 18 годишна възраст. 

2. Задължава кмета на Община Алфатар да изпрати решението на ОбС Алфатар на 

директора на Регионална дирекция за Социална подпомагане. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 6  против – 4   въздържали се – 1 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „Против” 

3. Нели Маринова „Против” 4. Петър Иванов „Въздаржал 

се” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „Против” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „Против” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

Приема се решението за преобразуване на Кризисен център  



- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ЕДЕНАДЕСЕТА ТОЧКА:.Заявления. Жалби. Въпроси и др. 

    Отговор от кмета на Община Алфатар на Заявление с вх.№ 963/7.11.2011г. на  Неда 

Петрова Иванова 

З.Питакова: Давам думата на Й.Узунска:Уведомена е госпожата, на ПК съм дала 

разяснение за състоянието на имота. 

З.Питакова: Няма подадено Заявление до ОбС. Когато приемахме Програма за  

управление и разпореждане с имоти общинска собственост ,не сме знаели за 

Заявлението.Сега цитирате в писмото решението на ОбС и прехвърляте топката при 

нас.А истината е ,че общинска администрация не си е свършила работата преди шест 

месеца. 

Н.Иванова: На 07.11.2011г. подадохме Заявление. Питахме техника и заместник кмета. 

Казаха, че е възможна замяната. Правихме скици, оценки и трасиране на имота и 

чакаме 6 месеца няма отговор. 

Р.Желева: По плана за земеразделяне не сте ли обжалвали този имот? 

Р.Иванова: Като няма Заявление до ОбС, защо се коментира в ОбС, да се коментира в 

общинска администрация. 

Зл.Питакова:Коментира се в ОбС ,защото г-н Енчев ги е препратил в ОбС .Тогава аз 

разбрах за заявлението подадено на 07,11,2011г. и го цитирах на едно от заседанията. 

Ако не го бях споменала и до днес нямаше да има отговор . 

Й.Узунска: Вие от подялба ли получихте този имот. Не сте ли видяли имота при 

земеразделяне и не сте обжалвали в срок. Има промяна в Закона и не се допуска замяна. 

П.Добрев: Бр.15/2011г. на ДВ има промяна в Закона и не се допуска замяна. 

Н.Маринова:Да разясня, че още тогава е било необходимо да им се разясни от 

общинската администрация. 

З.Питакова: Колеги да разгледаме и представената Протестна подписка от г-жа 

Л.Тотева- директор на ЦДГ „Щастливо детство”. 

Давам думата на г-н П.Добрев: От докладната 8 изречения – 5  са неистини. 

Настаняване на малки деца в неотоплявани помещения.г-жа Тотева е приложила 

подписка . Не е спазен Закона за подписки. На родителската среща, на която 

присъствах не съм отговорил на въпроси на родители: 

Да плащат 20% от водата- никой не е поставил тези въпроси. 

По отношение на разположението на помещенията, направихме оглед, но към 

настоящия момент този въпрос не съществува защото отпада проекта Обществена 

пералня , тъй като няма да се направи общинско предприятие. 



Не смятам, че проблема, които се разглежда е съществен, а безопасността на децата с 

претоварването на ел.инсталацията. 

Я.Господинова: Може да се обнови инсталацията. 

Р.Мирчева: Аз присъствах на родителската среща и не получих отговор от г-н Добрев 

за разрешаване отоплението на децата. 

Я.Господинова: Във връзка с 20% от плащането на водата. Ставаше дума, отделянето 

разхода на вода на детската градина. Досега са с един водомер с Дома за стари хора и 

плащат 20% от общите разходи.  

П.Добрев: Как да разбираме, че не сме съгласни да плащаме 20% от водата на 

Обществената пералня. Това е манипулация , да се подвежда настроението на хората. 

Начина по който е вкарана докладната. Не е спазен Закона за допитване. 

П.Иванов: Имам въпрос към председателя, за начина по които водите заседанието. Има 

направено предложение, което не е предложено на гласуване. 

Н.Маринова: Да приключим с емоционални, необосновани предложения. 

Р.Желева: г-жа Тотева, защо не присъства. Да не се занимаваме с проблемите на 

детската градина в отсъствие на директора. Също имам питане към общинските 

съветници. Колко от съветниците са присъствали в Кризисния център. Периодично ще 

има проблеми. Днеска взехме решение за закриване на работни места. 

Имам въпрос към кмета- Има ли издадено разрешение за преминаване през земеделски 

имоти при ваденето на тръби от водоснабдяване. Предвижда ли се обезщетение. 

Да се проучи въпроса за обезщетяване – за право на преминаване с областна 

администрация. 

Й.Узунска: До общината не е постъпило нища официално. 

Колеги имате ли други въпроси ? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред Председателя на ОбС закри днешното заседание в 

16.50ч. 

 

02.05.2012г.                                                ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС:   ……………………. 

Гр.Алфатар                                                                                      /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: ………….. 

п/ РП/РП 

 


